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祝福语是指对人们的美好祝福的语句。本站为大家整理的相关的英语祝福语，供大家参考选择。　　英语祝福语　　1、A friend is a loving companion at all times.朋友是永久的知心伴侣。　　2、At this ...
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　　1、A friend is a loving companion at all times.朋友是永久的知心伴侣。
　　2、At this time of sorrow, deep sympathy goes to you and yours.
　　在这悲戚的时刻，谨向你和你的亲人致以深切的慰问。
　　3、Have a wonderful brithday!
　　祝你度过一个美妙的生日!
　　4、You\'re wonderful friend, and I treasure you more with every year.
　　你是一位难得的挚友，我对你的珍重与岁俱增。
　　5、Wishing you a wonderful day and a year filled with happiness!
　　祝你生日妙不可言，整年沉浸在幸福里!
　　6、But it\'s nice to mention it again when special days are here.
　　逢寿辰当然要把这话再说一遍。
　　7、I join with all your friends in offering my sincere congratulations on your graduation.The world needs young people today with vision and courage to help build a better place for humanity.Wish you well in all your undertakings and hope that you will find your career a source of great joy and happiness.
　　我与你的朋友们共同祝贺你毕业。今日世界正需要你这样有眼光、有勇气的年轻人为人类谋福利，愿你万事顺利，愿你的事业带给你巨大的快乐和幸福。
　　8、To my husband，Happy birthday with all my love!
　　给我的丈夫，用我全部的爱祝你生日快乐!
　　9、The possibility of enhancing one\'s knowledge is limitless.Graduation only marks a stage of one\'s education.Unceasing acquisition of knowledge will unceasingly escalate us to ever higher and higher attainments.
　　学海无涯。毕业只标志着一个人受教育的一个阶段。不断求知，持续进取，才能使我们提升到一个更高的台阶。
　　10、Congratulations on your graduation from the notable university with honour.I\'m hopeful and confident，too，that the graduation ceremonies will really be a commencement and that satisfying and rewarding experiences await you.
　　祝贺你以优异的成绩从著名大学毕业!我真诚地期望并深信，毕业仪式只是你美好人生的开端，更令人满意、更加灿烂的前程将等待着你。
　　11、rom majestic mountains and valleys of green to crystal clear waters so blue, this wish is coming to you.
　　越过青翠的峻岭和山谷，直到晶莹湛蓝的水边，飞来了我对你的祝愿。
　　12、Grandma means sunshine filled with blessings from above, Grandma means kindness because it\'s another name for love May this be a special birthday for you.
　　奶奶是充满祝福的阳光，照耀我身;奶奶是慈祥和蔼的别名，爱的象征。愿您的生日特别快乐!
　　13、May friends give you strength at this time of sorrow. May faith give you hope for every tomorrow.
　　愿朋友们在你悲痛的时刻给你力量，愿信念给你的每一个明天带来希望。
　　14、Though words cannot express the thoughts the heart would like to say, still may you know that others care and mpathize today.
　　虽然言语不能表达内心欲诉的哀愁，仍愿你知道朋友们今天都为你分忧。
　　15、It is your graduation day.Please accept my best wishes for your bright future.
　　在你毕业之时，请接受我最美好的祝福，祝你前程似锦。
　　16、13.We are very happy to extend to you our utmost congratulations on your finishing your college course so successfully.May you enter a more successful life and the future years bring you continued happiness.
　　你以优异的成绩完成了大学学业，我们很高兴并祝贺你。愿你未来的生活更成功，并不断地给你带来幸福。
　　17、It\'s joy to know you, wishing the nicest things always for you, not only today, but all the year through because you are really a joy to know.
　　认识你是一种快慰，愿你永远拥有最美好的东西，不仅今天拥有，而且天天拥有，因为认识你真是一种慰藉。
　　18、It is such a pleasure to congratulate you on your graduation.Whatever you dream for, whatever you hope to achieve may come true with your effort in the future. Remember that nothing is out of your reach if only you first believe.
　　祝贺你毕业真是一件快事。在未来的岁月中，你的努力会使你的梦想成真，请记住:有志者，事竟成。
　　19、I am very delighted to hear you have successfully passed the high school certificate examination.As one of your intimate friends, I feel very proud of you and have a smack of your happiness.
　　得知你成功通过了中学毕业考试，我非常高兴。作为你的一个密友，我为你感到骄傲，也分享到了你的欢乐。
　　20、When I think of you the miles between us disappear.
　　当我想起你，相隔千里，如在咫尺。
　　英语祝福语
　　1、With best wishes for a happy New Year!祝新年快乐，并致以良好的祝福。
　　2、With very best wishes for your happiness in the New Year.
　　致以最良好的祝福，原你新年快乐幸福。
　　3、Good health, good luck and much happiness throughout the year.
　　恭祝健康、幸运，新年快乐。
　　4、I hope you have a most happy and prosperous New Year.
　　谨祝新年快乐幸福，大吉大利。
　　5、Season\'s greetings and best wishes for the New Year.
　　祝福您，新年快乐。
　　6、Season\'s greetings and sincere wishes for a bright and happy New Year!
　　献上节日的问候与祝福，愿你拥有一个充满生机和欢乐的新年。
　　7、May the season\'s joy fill you all the year round.
　　愿节日的愉快伴你一生。
　　8、Please accept our wishes for you and yours for a happy New Year.
　　请接受我们对你及你全家的美好祝福，祝你们新年快乐。
　　9、May the joy and happiness around you today and always.
　　愿快乐幸福永伴你左右。
　　10、A happy New Year to you.
　　恭贺新年。
　　英语祝福语
　　1.Christmas time is here. I hope you have a wonderful New Year. May every day hold happy hours for you.
　　圣诞来临，祝新年快乐，愿你时时刻刻幸福欢乐!
　　2.May your Christmas be filled with special moment, warmth, peace and happiness, the joy of covered ones near, and wishing you all the joys of Christmas and a year of happiness.
　　愿你的圣诞充满温馨，祥和，与亲人团聚的快乐，祝圣诞乐陶陶，新年乐无限。
　　3.Warm greetings and best wishes for happiness and good luck in the coming year.
　　衷心祝福来年快乐、幸运!
　　4.Christmas should be a time of banked-up fines, the scent of flowers and wine, good talk, good memories and loyalties renewed. But if all else is lacking - love will do.
　　圣诞是这样美好的时光：炉火熊熊，花儿芬芳，醇酒飘香，殷殷祝福，美好回忆，恩爱日新。即便没有一切，只要有爱便足矣。
　　5.May the beauty and joy of Christmas remain with you throughout the new year!
　　愿圣诞美景与欢乐常伴随你!
　　6.Christmas greetings and best wishes!
　　致圣诞贺忱与最美好的祝福!
　　7.Wishing you every happiness when Christmas is near, and expressing appreciation for your cares and
　　concerns during the year.
　　圣诞即将来临，祝你快乐幸福，对你一年来的关心和照顾表示衷心的感谢。
　　8.Thinking of you at Christmas with a wish that is warm and sincere. Have a wonderful Christmas and joyous New Year!
　　以真挚热诚的祝福，在圣诞之际思念你。祝圣诞快乐，新年快乐!
　　9.Forget, forgive, for who may say that Christmas day may ever come to host or guest again. Touch hands!
　　愿知道圣诞节会不断来临的人们，忘却和宽恕以往的一切不快，让我们携手共进吧!
　　10.A wish for a truly merry Christmas and may the joy of Christmas linger in your heart all the year!
　　圣诞快乐!愿圣诞的喜悦整年萦绕你心间。
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